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Ei har identifierat tre utmaningar

• Luftbokningar

• Otillräckligt med information

• Transparens

Ei presenterar nio förslag för de inledande 
stegen i anslutningsprocessen.

Övergripande synpunkter
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Övergripande synpunkter

• Tre relevanta områden där det finns möjligheter till förbättringar

• Positivt med förslag både inom nuvarande regelverk och förslag till utveckling

• Såväl likheter som olikheter mellan nätnivåer och kundkategorier

• Nödvändigt med balans mellan underlättande åtgärder och administration av åtgärderna



• Positivt med förslag som Ei bedömer 
inryms inom dagens regelverk 

• Rätt ambition att bättre försöka uppskatta 
energi- och effektbehov

• Samtal är sannolikt mest effektivt avseende 
stora energiintensiva kunder

• Lämpar sig mindre bra för större antal av 
mindre kunder.

1. Aktiv köhantering
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Luftbokningar



• Positivt med energianalyser som ger 
en så korrekt bild som möjligt av energi- och 
effektbehov

• Angående ansökan hos flera nätföretag 
behövs sannolikt mer information

• Administration i relation till nytta

• Kan snabbare och mer kvalificerad indikation 
om priset vara en alternativ lösning?

2. Krav på ansökningar
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Luftbokningar



• Om det går att visa relevant information är 
det ett stort värde för kunden

• Vissa utmaningar med att kartorna riskerar 
att snabbt bli inaktuella

• Lättare att ta fram på lokalnät än på 
regionnät

• Kanske är det EU-lagstiftningen som blir 
styrande i den här frågan?
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3. Kapacitetskarta, Information
    om kapacitet

Informationsutbyte, 
indikationsstadiet



• Utmaning kring sekretess

• Plats i kön och effekt i kön, är det alltid 
viktig information för kunden?

• … eller är det tid och prisindikation?

• Även här svårare på regionnät än på 
lokalnät

4. Transparens om kö
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Informationsutbyte, 
indikationsstadiet



5. Branschpraxis

• Vi är positiva till enhetliga mognadskrav

• Skillnader finns mellan nätnivåer och 
kundkategorier som måste beaktas

• Branschpraxis är lämpligt

• Om möjligt, bra med vägledning av Svk:s förslag

• Vi är redan igång med planering för detta

Informationsutbyte, 
ansökan



6. Standardiserade rutiner för
anslutning

7. Tidplan för handläggning

• Inget att invända mot förslagen om ändring i ellagen 
4 kap 6 § och 8 §

• I linje med likabehandling av kunder

• Rutiner finns sannolikt redan

Informationsutbyte, 
ansökan



8. Informationsutbyte mellan
nätföretag

• Vi är generellt sett positiva till att nödvändigt 
informationsutbyte sker

• Logiskt att det kan behöva ske även DSO:er 
sinsemellan

• Dock många DSO:er och onödig administration 
måste undvikas (endast vid behov och med 
berörda?)

• Konsekvenserna av förslaget bör utredas vidare 
eftersom aktuell regel omfattar fler situationer än 
endast anslutning

Informationsutbyte, 
ansökan



9. Plattform för informationsdelning

• Viktigt att behoven av informationsdelning utreds 
noga i ett första steg

• Därefter utförlig kravspecifikation och 
ändamålsenlig utformning

• Ytterligare utredning behövs sannolikt innan 
införande

Effektiv 
informationsdelning
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Elin Krona

elin.krona@energiforetagen.se

Tomas Malmström

tomas.malmstrom@energiforetagen.se

Tack för idag!
Hör gärna av dig.
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